
Poznań, 28.03.2017r  
 

Maria Lisiecka- Pawełczak  
 
Radna Miasta Poznania  
 

Pan  
 

Grzegorz Ganowicz  
 

Przewodniczący Rady Miasta Poznania  
 

 
Interpelacja  

 
 

Dotyczy:  Konsultacji, których nie było. Produkcja środków na szczury na Podolanach.  
 
      W ostatnim czasie pojawiła się informacja, iż w halach magazynowych o powierzchni 4 
hektarów przy ulicy Druskiennickiej na Podolanach ma powstać produkcja środków 
chemicznych przeciwko gryzoniom i owadom. Mieszkańcy o nowej inwestycji dowiedzieli 
się z doniesień medialnych.  Nowo powstały magazyn ma znajdować się w środku osiedla 
domków jednorodzinnych i bloków. W niedalekiej odległości znajdują się przedszkole i  
szkoła. Niestety, mieszkańcy dowiedzieli się o planowanej inwestycji już po tym, jak spółce 
udało się pozyskać decyzję środowiskową, potrzebną do prowadzenia tego typu działalności. 
Nie wspominając już o tym, iż osoby najbardziej zainteresowane – Rada Osiedla Podolany, 
które powinny być stroną, o nowej inwestycji dowiedzieli się niedawno.   
 
Zdaniem pracowników wydziału ochrony środowiska Urzędu Miasta Poznania konsultacje się 
odbyły. Bardzo proszę o odpowiedź na poniższe pytania:  
 
- Kiedy i gdzie odbyły się konsultacje ? 
- Kto został zaproszony na konsultacje ? 
- Ile osób było obecnych na konsultacjach ?  
- Jakie były podejmowane dyskusje na konsultacjach ? 
- Jaki był elekt końcowy konsultacji ?  
 
 
Bardzo proszę o załączenie w odpowiedzi protokołu z konsultacji.  
 
 
 
Z góry dziękuję za odpowiedź.  
 
 
 
 

Z poważaniem,  
 

Maria Lisiecka – Pawełczak  



 
 


